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Kisapostagi

Közmeg-
hallgatás,
lakossági

fórum

Kisapostag közéle� történé-
seivel kapcsolatban lakossá-
gi fórumra és közmeghallga-
tásra került sor 2022. május
25-én, a község önkormány-
zatának kultúrtermében.

Elsőként a lakossági fórumra
került sor a településrende-
zési eszközök felülvizsgálatá-
val kapcsolatos partnerségi
egyeztetés zárásaként. Ez tu-
lajdonképpen a Panoráma
utca néhány telkét érin� az
új jogszabályoknak való
megfeleltetés mia�.
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A Magyar hősökre és a trianoni békediktátumra méltó
módon emlékeztünk. 12

Ganxta Z. is fellép a Falunapon

Ne maradjon le róla! 2022. június 18-án Falunap lesz Kis-
apostagon. Az egész napos rendezvényen mindenki megta-
lálja a számára érdekes programot.

Megemlékezések Kisapostagon

Fergeteges Retro Disco
lesz Kisapostagon az
önkormányzat kultúr-
termében 2022. Június
17-én 21 órától. A tá-
mogatói belépője-
gyekből befolyó össze-
get a Kisapostagi Mo-
solykert Óvoda udva-
rának szépítésére fog-
ják fordítani.

Élvezzük együ� a régi
nagy slágereket, tán-
coljunk, bulizzunk
együ�!

Ne feledjük, a kikap-
csolódás nemes célo-
kat szolgál!

Jegyek az óvodában és
a Halászkert kocsmá-
ban kaphatók.



Folytatás a címlapról

Ezt követően került sor a közmeghallgatásra. Nagy A�la, a
település polgármestere az előző évet értékelte, majd a
2022-es teendőkről és tervekről beszélt.

2021-ben több projekt valósult meg, vagy indult el
Kisapostagon. Felújításra került a Gárdonyi utcában az
útburkolat, az önkormányzat épülete teljes felújításon ese�
át, új traktor került beszerzésre és a temetőben is történtek
fejlesztések. Ezen kívül még kétpályázatos projekten belül a
Kisapostag Duna SE Horgászszakosztály új területének a
kialakítását, valamint a régi faház átalakítását, közösségi
térré alakítását említe�e meg a település első embere.
Januárban a frissen felújíto� Gárdonyi utcai út ala� volt egy
csőtörés, ami által 50 méter hosszúságban megsüllyedt az
út. A szakértői vélemények alapján jelentős összegű
felújításra kell számítani, melyet a polgármester reménye
szerint a biztosítás fedezni fog, így nem kell az
önkormányzatnak anyagilag hozzájárulni a javítás
költségeihez.

2022-ben is több sikeres pályázatot ado� be az
önkormányzat, melyről már megérkeze� a döntés, több
pedig már aláírásra is került. Néhány projektnél megtörtént
az előkészítés, vagy már elindult a megvalósítás. A
településen élők régi vágya, hogy végig járda legyen a
főutcán. A TOP20 pályázatot ez év elején lehete� beadni, a
szűkös határidő ellenére sikerült nyerni 300 millió forintot
ennek a célnak a megvalósítására, így a járda lesz a Hungária
presszótól a 6-os ú�g. Minden ingatlanból a kifolyó víz a
megépülő vízelvezetőbe lesz elvezetve, ami becsatlakozik
majd a főutca ala� a patakmederbe. Ehhez a projekthez
tartozik még a Széchenyi utca teljes körű felújítása, felszíni
víz elvezetésének kialakítása, illetve a település beköszönő
táblájánál egy szép új közpark kialakítása is. Kérdésre,
miszerint mikor készül el a járda, Nagy A�la elmondta, hogy
be le� adva engedélyeztetésre az összes terv, van még olyan
közműszolgáltató, ahonnan várják az aláírásokat.
Véleménye szerint a projekt megvalósítása biztosan
átcsúszik majd a jövő évre. Újabb kérdés érkeze� a
Széchenyi utca egyirányúsításával kapcsolatban, melyre
válaszul a település polgármestere elmondta, szükség van
erre, mert így garantálható a biztonságos közlekedés A Deák
utca felújítását követően a lakosság igényeinek felmérése
után valósulnak meg az egyirányúsítások. Felkértek egy
ú�orgalmi tervek készítésével foglalkozó szakembert ennek
segítésére.

Ezek a fejlesztések biztonságosabbá, szebbé, élhetőbbé
teszik majd Kisapostagot. A Deák utca felújítására is sikerült

forrást nyerni. A traktorhoz pályázat útján sikerült

beszerezni rézsűkaszát, ágaprítót és hótoló lapot. Így a
településen minden évszakban használható a jármű.

Civil pályázatok beadásában is segédkeze� az
önkormányzat. Több helyi kezdeményezést lehet majd
ezekkel támogatni, mely a Schalbert Kisapostag Település
Fejlesztéséért Alapítványon keresztül valósul meg.

Nem minden projektre sikerült azonban forrást találni. A
régi óvoda felújításra már nyolc pályázatot ado� be az
önkormányzat, de ezek mind tartaléklistára kerültek, a
kimerült pályáza� források mia�. E�ől függetlenül a
vizesblokkokat szeretné az önkormányzat felújítani, hogy az
o� tevékenykedő civilek normális körülmények közö�
tudják használni az épületet.

A tavalyi évről áthúzódó projektekről is beszámolt a
településvezető.

A Táncsics utca felújítása elkészült, o� a felszíni víz már nem
a főút burkolatán fog átbukni, hanem egy átereszen
keresztül a főút ala� átviszi a patakmederbe az onnan lejövő
csapadékvizet. Maga az út ki le� szélesítve.

Az Iparos út felújítása és aszfaltozása is megkezdődik. Ez az
út a temetőtől vezet a 6-os útra, a repülőtérig. Ez egy
kiszélesíte�, megerősíte� aszfaltburkolatú út lesz, biztosítva
azt, hogy a teherforgalom ne a településen keresztül
történjen, hanem az o�ani iparterületet közvetlenül a 6-os
útról meg lehessen közelíteni. Másrészt menekülő útnak is
jó, bármi történik a főutcán, lesz egy burkolt alterna�v út a
6-os útra.

Piactér kialakítása és új épületblokk építése egy nagyon jó
lehetőség a településnek. A Duna túloldalán számos
termelő foglalkozik minőségi zöldség és
gyümölcstermesztéssel. A terület kialakításával he� két-
három alkalommal termelői piac nyílhat meg az
önkormányza� épület mögö� területen. De nem csak ezt a
funkciót töltené be a terület, hiszen a posta mögö� részen
új akadálymentes épület fog létesülni, vizesblokkal. A
településközpontban olyan rendezvényeket lehet tartani,
melyhez minden infrastruktúra rendelkezésre fog állni,
hiszen ezek melle� parkolóhelyek is ki lesznek alakítva. A
meglévő térköves részhez nyitható féltető is épül majd.
Tehát nem csak piac lesz, hanem mul�funkciós terület kerül
kialakításra.

Kisapostagon a lakosság száma jelentősen nő�. Az óvoda és
a bölcsőde teltházzal működik és 11 beiratkozó elsős lesz az
iskolában. A rendelkezésre álló adatok alapján biztosítani
kell a helyet az iskolában. Az étkezde és a könyvtár leköltözik
a megvásárolt Hungária presszó épületébe. Az így
felszabaduló helységekből osztályterem lesz kialakítva.2

Lakossági fórum, közmeghallgatás és testületi ülés



Reményét fejezte ki a polgármester, hogy az iskola
épületének felújítása egy éven belül elkezdődik, de ezt nem
az önkormányzat koordinálja, hanem a Klebelsberg Központ,
mint fenntartó. Így a mai kor követelményeinek megfelelő
körülmények közö� tudnak tanulni a gyermekek és dolgozni
a pedagógusok.

Mini Skanzen megnyitására hamarosan sor kerülhet. Az
épület gyakorla�lag elkészült, kisebb belső munkák vannak
még hátra. A berendezési tárgyak restaurálása folyamatban
van, így remélhetőleg nyár végén, ősz elején megnyílik a
skanzen.

Nagy A�la Kisapostag polgármestere egy táblázato�
ve�te� ki a résztvevőknek, amely az idei év bevételeit és
kiadásait tartalmazta. Elmondta, hogy a 2022-es évben
rekord bevétele lesz az önkormányzatnak. Kisapostag
életében legnagyobb költségvetése a csatornázás idejében
volt, akkor 460 millió forin�al gazdálkodo� az
önkormányzat. Most közel 1 milliárddal terveznek. Ebben az
összes már említe� pályáza� projekt benne van.

A terveze� pályázatokról és futásra váró projektekről Nagy
A�la elmondta, hogy Kisapostagon hiányzik egy olyan
csarnok, amelyben többféle program is megvalósítható,
legyen az akár sport, szabadidős, hivatalos önkormányza�-,
vagy lakossági tevékenység. Esküvőket, családi
eseményeket, bálokat is meg lehetne rendezni az
épületben. Ez egy nagyberuházás, de az önkormányzat azon
lesz, hogy forrást találjon rá.

A Dunasor felújítása és szélesítése is a tervek közö�
szerepel. Most van előkészítés ala� a dísztótól a Panoráma
út végéig tartó szakasz terveztetése és pályáza�
előkészítése. Megoldásra vár a felszíni vízelvezetés és a járda
kiegészítés kérdése is. Ez egy többszáz milliós projekt.

Feljáró út felújítása és szélesítése szintén megoldásra vár a
nagy forgalom mia�. A baracsi üdülő lakóival egy térben
élünk, kezdeményezték, hogy Kisapostaghoz tartozzanak
közigazgatási szempontból is.

Nagyon fontos lenne az ivóvíz hálózat rekonstrukciója.
Többen megfogalmazták már, hogy büdös a víz a
településen. Ezt a polgármester sem vita�a. Nagy a
vastartalma. A legutóbbi mérések és jegyzőkönyvek normál
határértéket muta�ak. A legújabb mérés szerint ez egy
picivel magasabb volt, ez azonban nem jelen� azt, hogy
ihatatlan, de rendezésre vár ez is.

A régi óvodának a felújítására több terv is készült,
melyekhez pályázatokat ado� be az önkormányzat. Nagy
A�la bízik abban, hogy sikerül majd erre is anyagi forrást
találni.

Több pályáza� ötlete van az önkormányzatnak, ezért
folyamatosan figyelik a megjelenő pályázatokat és azonnal

reagálnak minden olyan kiírásra, amely a település javát
tudja szolgálni.

Kisapostag önkormányzatának van egy cége, amely hasznos
tevékenységeket végez a lakosság és az önkormányzat felé
is. A közterületek, középületek, utak, temető, játszóterek,
repülőtér karbantartása, nyírása és a település
üzemeltetése tartozik a cég feladatai közé. A lakosság és a
környező vállalkozások igényeinek ellátása, mint például a
zöldterület kezelés, karbantartás, zöldhulladék szállítás.
Rendezvények lebonyolítása, eszközök biztosítása. Az elmúlt
időszakban az önkormányzat cége mobilszínpadot,
hangtechnikát és olyan eszközöket szerze� be, amely
rendezvények lebonyolításához kell. Ezen eszközök bérlése a
rendezvények költségvetésének közel felét tenné ki. A saját
tulajdon révén az önkormányza� rendezvények költségeit
olcsóbbá lehet tenni, hiszen ezeket az eszközöket más
települések részére bérbe adják. A bevételek pedig
Kisapostaghoz kerülnek. Pályáza� projekteknél a
versenyeztetés lebonyolítása is a cég feladatai közö�
szerepel.

A lakosság számára a település polgármestere jó szívvel
ajánlja a cég szolgáltatásait, akár a zöldhulladék
elszállításról, akár az ágaprításról, vagy komposztálásról
legyen szó.

Ha a tüzelést be�ltják a zöldhulladékot akkor is kezelni kell,
erre pedig jó szolgálatot fog tenni a cég. A képviselő testület
úgy árazta be a szolgáltatásokat, hogy a lakosság számára
kedvező legyen. Egy teherautónyi zöldhulladék elszállítása
2500 forintba kerül.

Folytatás a 7. oldalon
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Tisztelt Falubeliek!

Május 31- én lezárult a lehetőség, hogy adójuk 1 % -val támogatha�ák
Alapítványunkat. Köszönjük, ha minket választo�ak.

Ígérjük minden forintot a közösség javára fogunk fordítani, elsősorban a
közösségi programok megvalósítására.

Pályáza� Híreink

Alapítványunk több pályázatot is indíto� az elmúlt időszakban, melynek
eredményei már láthatóak környezetünkben.

Közösségi házunk felújítása nem csak elkezdődö�, de már a befejezéshez
közeledik. Mint emlékeznek a falu közepén lévő faház nem igazán volt jó
állapotban.

A Magyar Falu program keretében kiírt pályázat lehetővé te�e, hogy ez
a hely és a terület is megújuljon mindannyiunk örömére, helyt adva a
kisebb létszámú közösségi programokhoz.

További beado� pályázatok is célba értek és kedvező elbírálásban
részesültek, így bővíthetjük eszközeinket, parkosíthatunk, igényes
rendezvényekkel segíthetjük közösségünk kulturális életét, mely
események reményeink szerint az i� élők örömére szolgálnak majd.

Nagy örömünkre szolgált, hogy a járvány időszak lecsendesede� és
egyelőre lehetővé te�e, hogy a közösségi élet ismét beinduljon
Kisapostagon is.

Méltóképp ünnepelhe�ünk, a bará� találkozók létrejöhe�ek.

A Lilaakác dalkörünk több dalostalálkozón is részt ve� az elmúlt
időszakban. Örömmel ve�ünk részt a Szabadegyházán megrendeze�
Dalostalálkozón, valamint a nagyvenyimi Pünkösdi Dalostalálkozón is.

Örömmel öleltük meg kedves Barátainkat és boldogan szárnyaltak a
Magyar Népdalok, mert valamennyien hisszük és valljuk, szépség a
szemnek a sok szép népviselet és gyógyír a szívnek a dallam és a zene.

I� ragadnám meg az alkalmat, hogy nagy szerete�el hívjuk a zenét és az
éneklést kedvelőket, hogy csatlakozzanak e vidám társasághoz korhatár
nélkül. Szakmai vezetőnk Juhász Enikő, aki közismert zeneszeretetéről.
Köszönjük neki, hogy oly szerete�el gardírozza kis csapatunkat.

Részt ve�ünk a Hősök Emléknapja
megemlékezésen,

Tisztelet a Hősöknek!

Koszorúztunk a Trianoni Emlékműnél, 2022.
június 4-én.

A mozgalmas és eseménydús elmúlt
időszakról megosztunk Önökkel néhány fotót,
kedvcsinálónak és szerete�el várunk
mindenkit az elkövetkező időszakra
meghirdete� közösségi programokra.

Jó egészséget, boldog napsütéses nyarat,
gondtalan vakációt kívánunk mindenkinek
szerete�el.

Schalbert Kisapostag Település fejlesztéséért
Alapítvány: Szatmári A�láné



Családi repülős napra invitált a Kisapostagi repülőtér 2022. május 22-én, vasárnap. A ragyogó napsütés és a remek
programok jelentős tömeget vonzo�ak a repülőtérre.

Bár a hivatalos elnevezése a helynek
Dunaújvárosi Repülőtér, falubelieknek
már csak kisapostagi marad és nem
csak azért, mert a terület egy része Kis-
apostaghoz tartozik. Két jelentős repü-
lő egyesület is köthető a településhez.
Az egyik a Dunaferr Repülőklub, amely-
nek klubvezetője településünk alpol-
gármestere, Verasztó Sándor. A Kis-
apostagi Repülő Egyesület pedig a ne-
vében is hordozza kötődését a faluhoz.
A rendezvény sikeréhez Kisapostag Köz-
ség Önkormányzata is hozzájárult.

A nagy területen bárhova is tévedt a lá-
togató, volt mit nézni. A kiállíto� repü-
lőgépeken kívül veterán autók és moto-
rok sorakoztak. A kilátogató családok
gyermekei pedig felülhe�ek ezekre, a
tűzoltóautó és a Vérlovagok motorjai
melle�. A bátrabbak élményrepülésen
is részt vehe�ek, a félénkebbek pedig

kipróbálha�ák a helikopterszimulátort.
Jelen sorok írója pedig a szimulátor
elő� monitoron izgulta végig felesége
helikopteres repülését, majd e�ől meg-
éhezve hamburgerrel csillapíto�a éh-
ségét. Mert bizony volt i� minden fi-
nomság, sült kolbásztól, a lángoson ke-
resztül, a finom rétesig. Felnő�ek és
gyerekek egyaránt jól érezhe�ék magu-
kat, mert mindenki megtalálta a számá-
ra érdekes programot vagy látványos-
ságot.

Hogy mennyire volt sikeres a családi
nap, arról Szurma Józsefet, a Kisaposta-
gi Repülő Egyesület vezetőjét kérdez-
tem.

- A rendezvényről nem tudok beszélni,
hiszen szinte egész nap repültem. Az
időjárás megnehezíte�e a dolgunkat.
Reggeltől es�g frontátvonulás volt és

nagyon erős volt a szél. Napközben
szintén nagyon erős termikek (felszálló
légáramlat) voltak. A pilóta ehhez hoz-
zá van szokva, de némely utas, aki éle-
tében először repült kapaszkodo� ren-
desen. Bár azt mondták, hogy nagyon
nagy élmény volt a repülés. Sokan akar-
tak repülni, nálunk a sárkányrepülőt és
az Apolló Fox ultrakönnyű kisrepülőgé-
pet lehete� kipróbálni, de volt ké�éle
�pusú négyszemélyes repülőgép is,
mely a repülni vágyó családok rendel-
kezésére állt. Aki délután ke�ő körül
ve� jegyet, már csak este hat körül tu-
do� repülni, a nagy érdeklődés mia�.
Reméljük jövőre folytatódik a népszerű
rendezvény.

Családi nap

5



A Kisapostagi Repülő Egyesület szervezésében immáron
sorozatban harmadik alkalommal kerül megrendezésre a
37. Ultrakönnyű és sárkányrepülő Nemze� Bajnokság a
Dunaújvárosi Repülőtéren július elseje és harmadika közö�.
Idén augusztusban rendezik meg a Covid mia� elmaradt
csehországi világbajnokságot és ez a verseny felkészülést
jelent a versenyzőknek a világversenyre.

Thuróczy Endre, többszörös Európa- és világbajnok, tűzi ki a
versenyfeladatokat és ő végzi a légi fotózást is. Nélküle nem
lehetne ilyen komoly színvonalú versenyt megrendezni.

A versenyzőknek többféle verseny�pusban kell helytállniuk.
Az egyik számban ado� idő ala� kell egy bizonyos távot
megtenniük, míg a másikban egy útvonal mentén kell
repülniük és megtalálni azokat a helyeket, amelyekről
előzetesen fotókat kaptak. Ez lehet akár egy erdő kiszögellés
is, melyet a magasból nem egyszerű feladat megtalálni.
Pontokért megy a verseny, de aki nem a megfelelő helyet
találta meg, annak pontlevonás jár. Nehéz versenyszám az is,
amikor előre meg kell adni egy útvonal átlagsebességét,
majd ennek teljesülését nézik a rendezők másodperc
pontossággal. Nem könnyű dolog például 150 km-es távon
tartani a 80 km/órás átlagsebességet változó időjárási
körülmények melle�. A szél és a termik, mint a repülést
befolyásoló tényezők megnehezí�k versenyzők dolgát, hiszen
az oldal- vagy ellenszél az átlagsebesség tartása ellen
dolgozik.

A versenyt nehezí�k a �tkos időmérő kapuk, melyen az
átlagsebességeket ellenőrzik a távolság és a megte� idő
függvényében.

A kisapostagi csapatot Hojek Ferenc és navigátora, Hojek
Nelli képviseli majd. Szurma József, a Kisapostagi Repülő
Egyesület elnöke dobogós helyezésre számít tőlük. Bár,
mint minden technikai sportnál számtalan probléma
jöhet közbe. Elmondása szerint az időjárás tudja
leginkább befolyásolni a versenyt, de sok múlik a pilóta
felkészültségén és versenytapasztalatán is. A
kétszemélyes kategóriában a navigátor sokat tud segíteni
a pilótának, főleg a pontos iránytartásban és a fotók
keresésében. A leglátványosabb versenyfeladat a
célleszállás, amikor álló motorral kell leszállni egy
zsebkendőnyi területre. A verseny során pár óra ala� a
megváltozo� körülmények jó és rossz irányba is tudják
befolyásolni a verseny végeredményét. A legjobb
versenyzőnek is megnehezíthe� a dolgát a hirtelen jövő
eső vagy szél, erős termik, de műszaki problémák is
adódhatnak. E�ől szép ez a sport és e�ől olyan izgalmas.

3
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ANyugdíjas Klub önkéntesmunka felajánlásai

A leglátványosabb tevékenységet, a fűnyírást az
Önkormányzat emberei végzik továbbra is, de március 15.,
június 4. és október 23. vagyis ünnepeink és gyásznapunk
elő� közös erővel megszépítjük a parkot. A
levendulasövények gyomlálása, kapálása, a bokrok nyírása,
az elszabadult ece�a megfékezése, letört ágak
összeszedése, ősszel a lehullo� falevelek eltávolítása,
nyáridőben pedig he� váltással 2-3 naponként a virágládába
és a trianoni emlékmű köré ültete� egynyári virágok
locsolása ad dolgot az önkéntes munkát vállalt tagjainknak.

Már két kihelyeze� pad is gondoskodik arról, hogy ki-ki
megpihenhessen ebben a szép - úgymond történelmi -
környezetben, amely reményeink szerint, közös
összefogással, időről időre szebb lesz!

Kásás Margit

A tavalyi évben te�ük azt a felajánlást, hogy a Petőfi szobornál lévő parkot gondozzuk, és ezt tartjuk azóta is.

A közmeghallgatás után összeültek a település képviselői.
Több pontot tárgyaltak meg, melyek a következők voltak:

TOP-Plusz-1.2.3-21 Belterüle� utak fejlesztése című
felhívásra „Belterüle� út fejlesztése Kisapostagon” tárgyú
projekt keretében „Projekt előkészítő tanulmány keretében,
előkészítő műszaki tervek, valamint a PET műszaki jellegű
fejezeteinek tartalmi kidolgozása” tárgyú feladatok
ellátására beérkeze� ajánlatokról döntés. A tanyagondnoki
szolgálatról beszámoló. Kisapostagi Vagyonkezelő K�. 2021.
évi beszámolójának elfogadása. Döntés a civil pályázatok
elbírálásáról. Tűzoltó-parancsnokság tájékoztatója a
település tűzvédelmi helyzetéről, a tűzvédelem érdekében
te� intézkedésekről. Döntés Kisapostag Településszerkeze�
Tervének módosításáról és rendelet módosítás elfogadása.
Gyermekjólé�- és gyermekvédelmi feladatok ellátásának
2021. évi á�ogó értékelése. Tájékoztató a 2021. évi szociális
igazgatás területén végze� munkáról, Házi segítségnyújtás,

étkeztetés beszámolója. „Helyi piac létesítése
Kisapostagon” kapcsolatos közbeszerzési eljárás lezárása.
Magyar Falu Program keretében meghirdete� Kommunális
eszköz beszerzése - 2022 című, MFP-KOEB/2022 kódszámú
„Kommunális eszközök beszerzése Kisapostagon” című
3344322405 azonosító számú pályázathoz kapcsolódó
eszközbeszerzésre beérkeze� ajánlatokról döntés. Magyar
Államkincstári jelentés megismerése. Éves összesíte� belső
ellenőrzési jelentés jóváhagyása. Kisapostagi Közös
Önkormányza� Hivatal előirányzat módosítása. Az
Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének
módosítása. Kisapostagi Közös Önkormányza� Hivatal 2021.
évi elszámolása. Kisapostag Község Önkormányzata Család-
és Gyermekjólé� Szolgálat 2021. évi elszámolása.
Kisapostag Község Önkormányzata- 2021. évi költségvetés
teljesítése.
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Mint azt már eddig megszokha�ák, a Széchenyi Zsigmond
Általános Iskola és Alapfokú Művésze� Iskola Benedek Elek
Tagiskolája, azaz a kisapostagi iskola negyedikes diákjai
számolnak be az iskola aktuális havi eseményeiről, i� a
Kisapostagi Krónika hasábjain. Rendhagyó ez a hónap,
hiszen a tanulók vakációra mennek, a negyedikesek pedig
elbúcsúznak szerete� iskolájuktól.

Pár nappal a vakáció kezdete elő� meglátoga�am őket.
Kíváncsi voltam, hogy milyen éveket hagynak maguk után és
mire számítanak a továbbiakban.

A tanító nénik bekísértek az osztályterembe, én pedig
becsuktam az ajtót, hogy a gyerekekkel magunk közö�,
őszintén beszélhessünk az iskoláról. Kíváncsi voltam, hogy
az általam csak csoda iskolának tarto� intézmény milyen a
tanulók szemében. (Csoda iskola, mert gyermekkorom
kedvenc olvasmányának, a Kincskereső kisködmönnek a
roman�kus falusi iskolája jut róla eszembe, ahol egy
teremben tanultak kisebbek és a nagyobbak is, a tanító
végtelen szeretete melle�.) A gyerekek komolyan beültek az
asztalok mögé, és mint az órákon, �sztele�udóan egyszerre
köszöntek és nagy figyelemmel várták, hogy mit fogok
mondani. Miután megismerkedtünk, már, mint a régi jó
barátok felszabadultan, viccelődve beszélge�ünk. Mint
kiderült – talán nem olyan nagy meglepetés -, már nagyon
várják a szünidőt. Elmondásuk szerint hosszú volt ez az év,
de a négy év mégis gyorsan elment. A fáradtságnak nyoma

sem volt rajtuk. Folyamatosan bombáztak az
információkkal, miközben egymást ugra�ák.
Elmondták, hogy nagyon szeretnek i� lenni,

kedvesek a tanítók, furcsa lesz máshova járni ősztől.
Hiányozni fognak a többiek, a gyerekek, a tanító nénik, az
iskola. Már most tudják, hogy néha visszalátogatnak majd az
iskolába. A hat fős évfolyam egyik fele Baracson kezdi meg
az ötödik osztályt, a másik fele Dunaújvárosban a Széchenyi
gimiben. Már tudják, hogy az új osztályban is lesznek
ismerősök. Nem féltem őket, talpraese� könnyen barátkozó
gyerekek. Kíváncsi voltam a távolabbi kilátásokra, milyen
szakmát szeretnének maguknak. A válaszok közö� építész,
orvos, kutató szerepelt, de CCC eladót is mondtak, hogy
megvicceljenek. Mint i�ú újságírókat kérdeztem, hogy
valakinek megtetsze�-e az írás. Mindenkinek tetsze�, de
mint szakmát csak egy i�ú hölgy választaná, aki talán a
legkomolyabb volt végig. Mikor megkérdeztem, hogy ki a
legjobb tanuló egymásra mutoga�ak. Úgy látszik, elismerik
egymás tudását, de őszintén beszéltek a magatartásukról is,
ami talán egy picivel lazább, mint a megszerze� ismereteik.
Nem tudom én milyen negyedikes voltam, de azon
gondolkoztam, hogy szívesen tanítanám őket, mert szinte
felfrissül az ember a jelenlétükben. A beszélgetés után a
gyerekek a székeket felrakták az asztalokra és szép rendben
hagyták el a termet. Az iskola udvarára mentek, játszo�ak,
futkároztak és labdáztak, mint ahogy ezt máskor is
megszokták. A rövid, de annál tartalmasabb látogatásom
után élményekkel távoztam.

Öröm volt ilyen okos és energikus gyerekekkel találkozni.
Elbúcsúztam tőlük, majd felültem a robogómra, és ahogy
elhajto�am az iskola elő�, dudáltam egyet, ők pedig
integetve kívántak jó utat.

Vendégségben a ballagó negyedikeseknél

Hunya László Imre, Czár Dániel, Róy Tamás, Steigervald Roland, Süli Zsófia, Ma�z Rebeka Leila



Bölcsődei hírek
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Május hónapban tarto�uk az idei Bölcsődei Betekintőt, amelynek
célja, hogy a leendő bölcsődések, érdeklődők
megismerkedhessenek a bölcsődei éle�el, környeze�el, és az i�
dolgozókkal. Nagy örömünkre szolgált, hogy mindkét nap többen
eljö�ek, a gyermekek láthatóan jól érezték magukat.

A hónap végén gyermeknapot tarto�unk, ezzel ünnepelve a hozzánk
járó gyermekeket. Sok meglepetéssel készültünk, többek közö� az
egyik bölcsődésünk szüleinek köszönhetően ugrálóvárral, amelynek
óriási sikere volt. Ezenkívül hatalmas örömet okozo� a
gyermekeknek Sebestyén Tamás rendőr zászlós, aki nem csak azt
engedte, hogy a gyermekek beüljenek a rendőrautóba,
szirénázha�ak, és az összes eszközt megnézhe�ék, kipróbálha�ák
(sisak, gumibot, mellény, bilincs). Buborékfújás, zene és
csillámtetoválás készítés is színesíte�e a programot. Remek
hangulatban telt a gyermeknapi délelő�, mindenki nagyon jól érezte
magát.

Május 30-án megkezdte a beszoktatását egy új gyermek, így a
bölcsőde létszáma 15 főre növekede�.

Június hónap végén pedig egy családi délután keretében búcsúzunk
el az óvodába menő gyermekektől a többi bölcsődés társaságában,
amelyre meglepetéssel készülünk.

Csák Zita



Óvodai hírek
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Óvodánk sikeresen pályázo� a KÖSZ Hankook! pályázatán, melyen
támogatásként elnyerte az óvodaudvar locsolórendszerének
finanszírozását. Célunk, hogy a rendszer telepítését követően
gyepszőnyeggel tudjuk borítani a gyerekek játszóterületét.

Június 3-án elérkeze� az óvodai ballagás ide-
je. Fájó szívvel, de büszkeséggel a szívünkben
búcsúztunk a nagycsoportosainktól. Kívá-
nunk sok sikert nekik az iskolás évekhez és
reméljük, hogy ők is olyan szerete�el gondol-
nak majd ránk vissza, ahogy mi rájuk.

Minden évben megrende-
zésre kerül az országos Kihí-
vás napi sportnap. Szoká-
sunkhoz hűen május 25-én
biciklitúrát szerveztünk a
gyerekeknek a Pentele híd-
hoz. A gyermekek biztonsá-
ga érdekében rendőri és
polgárőri felvezetéssel in-
dultunk útnak, ami még iz-
galmasabbá te�e a gyerme-
keknek a programot.

Május a programok hónapja. Két év után má-
jus 20-án végre ismét tudtunk óvodai kirán-
dulást szervezni. Gyermeknap alkalmából el-
látoga�unk a Felsőlajosi MagánZoo-ba, ahol
családias környezetben csodálha�uk meg az
állatokat. A gyerekek nagyon örültek az állat-
simogatónak és szívesen ete�ék őket a ke-
zükből. A kiránduláson nagyon sok szülő ve-
lünk tarto� és együ� töltö�ünk egy igazán
kellemes napot.



Május 29-én volt gyermeknap, de aznapra csapadékos,
borús időt jósoltak, ezért a szervezők, a Halászkert
kocsma tulajdonosai úgy döntö�ek, hogy pünkösdhé�őn
rendezik meg a gyermeknapi rendezvényüket. Az időjósok
becslése bevált, hiszen ragyogó idő le� aznap. A kocsma
megtelt gyerekekkel, akik számos program közül
választha�ak, hiszen volt légvár, arcfestés, trambulin,
vetélkedők, kisvasút és kézműves foglalkozás is.

Juhászné Baranya Ilona így mesélt a gyereknapról:

Szilágyi Lajos, a település egyik képviselője, �zenöt éve
sü� a gyereknapi palacsintákat. Ezért az egyik évben
felava�uk Palacsintakirálynak. Az idei évben segítői is
voltak, Felföldi János, polgárőr parancsnok és Jakus
László, képviselő. A nap végére nagyon elfáradtak
szegények, nem is csoda, mert 700-800 darab palacsintát
sütö�ek. Ilyen még egyik évben sem volt, hogy gyerekek
sorba álltak volna a palacsintáért. A finomságokat Kasztel
Veronika, Czimmermann Viktória és Mente Teréz kente és
csavarta nagy ügyesen. Ők voltak a felszolgálók is,
üdítőkkel kínálták a gyerekeket. Juhász Zoltán, a kocsma
tulajdonosa bográcsebédet készíte� kuktájával, Bródi
Tiborral, aki polgárőrként tevékenykedik, amikor nem
krumplipaprikást készít virslivel.

A gyermekfoglalkozásokat Bartalos Viktória, Farkas
Tímea, Juhász Enikő és Szalóki Réka rendezték. Timi
csodás hajfonatokat készíte� a kislányoknak. A gyerekek
arcfestését Áron Csaba vállalkozó és családja te�e
lehetővé.

Délután habpar� volt a focipályán a gyerekek nagy
örömére. Jó volt látni a sok boldog arcot, felfrissültek egy
kicsit a nagy melegben. Köszönet a baracsi tűzoltóknak,
akik a habpar�t lehetővé te�ék és Purger Mátyásnak, aki
a 40 liter fürdőhabot felajánlo�a. Fő támogatónk
Kisapostag Község Önkormányzata volt. A rendezvény
megtartását támoga�a még Hunya Péter és Szalai László
vállalkozók, Kohl Szabina, Mező Ferenc és még sokan
mások, akik lisz�el, tejjel, lekvárral és sok-sok
mogyorókrémmel járultak hozzá a sok palacsintához.

Köszönet mindenkinek a támogatásért!

Gyereknap a Halászkertben
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Magyar hősökre emlékeztek Kisapostagon 2022. május 30-án 16 órakor
a Községháza homlokzatán felállíto� márványtáblánál, amely a
település hősi halált halt lakóira emlékeztet.

A megjelentek köszöntése után a Nyugdíjas Klub két verssel készült az
ünnepségre. Kezdésnek Reményik Sándor Glória című művét szavalták el
a verselők, majd Tóth Árpád Katonasírja következe�. Mindkét vers
felkavaró, érzelemmel teli alkotás.

Ezt követően az ünnepi beszédekre került sor.
Márkli János, Kisapostag alpolgármestere elmondta, hogy történelmünk
lapjai egyaránt bővelkednek dicső és gyászos eseményekben. A
küzdelmek viharában hazafiak ezrei áldozták életüket hazánkért,
népünkért. Az 1914-1918 közö� zajlo� Nagy Háború hatalmas
emberáldozatot követelt. A több mint �z milliónyi halo�, a kétszer annyi
tes� és ki tudja mennyi lelki sérült „örökös gyász"-ra ítélte az utódokat.
Magyarországon se volt talán olyan család, amely ne sirato� volna fiút,
apát, rokont, barátot, jó ismerőst.

A Magyar Hősök Emlékünnepe szüleink és nagyszüleink küzdelmei,
fáradozásai elő� �sztelgés is, aminek az ad igazán értelmet, ha lesznek
olyan nemzedékek, amelyek méltó módon, békés körülmények közö�
folytatják és teljesí�k majd be az elődök örökségét.

Stermeczki András, a település evangélikus lelkésze emlékezte�, hogy
idén a hősök napja és a gyereknap egy napon van megtartva. A 127.
Zsoltár versével kötö�e össze a két ünnepet, hiszen a verssor a
gyermekáldásról és az édesanya öröméről ír. „Az Úr ajándéka a
gyermek…” Az ajándék nem magától értődő, az ajándék van, hogy csak
úgy megérkezik… A hősök életét is mindnyájan ajándékba kaptuk. Az,
hogy voltak már�rok, akik akár a legdrágábbat, az életüket is odaadták
valamiért, azt mi meg nem fizethetjük. Az egyetlen, amit tehetünk, hogy
az idő segítségével igazoljuk őket. A hősöket ugyanis talán az idő
igazolhatja egyedül. A hősök egyetlen barátja így az idő marad. A hősöket
ugyanis legtöbbször a jelenben meg nem becsülik. A hősök gondolta

maga a te� marad, melynek bizony súlyos áldozata van. Kevés
olyan hőst ismerhetünk, aki nem te�e kockára valamijét. Ma,

mikor a hősökre emlékezünk, nekünk nem kell
mást tennünk, csak egy kis időt áldoznunk
rájuk és �sztelegni elő�ük. Ismeretlenül és
akár ismeretlenül is. Bár többnyire nem igen
ismerünk túlon-túl komfortos és kényelmes
világunkban személyesen igazi hősöket,
maximum becsületes embereket, akik a kevés
megbecsülés ellenére is teszik a dolgukat
hivatástudatból is.

A hősök napján – az esztendő utolsó májusi
vasárnapján, ami egyben a gyereknap is
Magyarországon, de ez a legtöbb helyen
június 1 – azokra tekintünk, akik áldozatot
hoztak a hazáért. Ebben a formában a 127.-
Zsoltár nem téved, mikor az anyaságra is
tekint a hősök melle�, akik szintén áldozatot
hoznak a nemzetért. Így viszont mindnyájan
ismerünk hála Istennek hősöket. Adja Isten,
hogy azok emléke melle�, akik életüket és
vérüket adták a hazáért és a szabadságért
álljunk meg �sztele�el és közben ne
feledkezzünk meg a hétköznapi hősökről sem
és a saját felelősségünkről sem. Áldozat nélkül
ugyanis nem csak az idő tünte� el életünket és
válik mihasznává minden önző szó és
cselekvés, hanem Isten elé is hiába állunk. A
zsoltárral együ� most Isten színe elé állhatunk
és szégyen nélkül mondhatjuk ki előrement
hőseink nevét és te�eit, hogy az Úr őrizze meg
őket most és örökre!

A beszédek után az emléktáblán szereplő hősi
halo�ak emlékére koszurúkat helyeztek el a
megemlékezők; Kisapostag Község
Önkormányzata, a Kisapostagi Nyugdíjas Klub
és magánszemélyek.

A hivatalnál tarto� megemlékezést a Lilaakác
Dalkör előadása zárta.

Ezt követően a megemlékezők a temetőbe
vonultak, ahol megkoszorúzták az ismeretlen
katona sírját, majd közösen elénekelték a
Himnuszt.

Ha véres szemmel s arany nap-sisakban
A hajnal újra a hegyekre csattan,
Pihenj, kedves, nem kell már harcra szállnod,
Sírod felett még bús moraj lebeg,
De te feledd az ágyút már, - te álmodd:
Hazaértél, s ugat vén, hü ebed...
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A 102 évvel ezelő� 1920-as trianoni békediktátum aláírásának évfordulójára emlékeztek a megjelentek, amely 2010
óta a Nemze� Összetartozás Napja is, 2022. június 4-én a kisapostagi Trianoni-emlékműnél.

Nagy Ferenc verssel -, a Lilaakác dalkör pedig énekkel készült
a megemlékezésre. A megemlékezők koszorúkat, virágokat
és zászlókat helyeztek el az emlékműnél.

Márkli János köszöntője után Stermeczki András, a település
evangélikus lelkésze beszédében elmondta: A Teremtő Isten
nem csupán a béke szeretője, hanem az igazságé is. Ezért,
mikor hozzá menekülünk, akkor egyben bűnvallást is
teszünk. Ma, mikor már 102 éve kiált igazságért a Kárpát
hon, akkor azt is látnunk kell, hogy mekkora hitre és
önuralomra vall az, hogy több, mint 70 éve viszonylagos
békesség van az i� élő népek közö�. Pedig ez nem is olyan
magától értetődő az igazság ismeretének birtokában. Erre a
biztonságra ismét kicsit büszkék lehetünk. Melyet ma is
hangoztathatunk, hiszen például a keleten dúló szörnyű
háborús Ukrajnában a legbiztonságosabb terület nem más,
mint a volt Magyarországhoz tartozó rész, Kárpátalja.
Százezrek találnak o� ma o�honra. Nekünk ma nem maradt
más feladatunk, mint segíteni a szenvedőt, de a sekélyes
békességet hirdető szavak helye� továbbra is bátran
kimondani az igazságot. És az az igazság, hogy bűneink okán
szenvede� Krisztus és az Ő halála és feltámadása muta�a
meg az egyedüli üdvösséges utat. Teljes szívünkkel és
lelkünkkel kell hinni Magyarország feltámadásában és
életünk megváltásában!

Horváth Béla történelemtanár az emlékezés irán� közönyt
emelte ki elsőként. Szomorúan konstatálta a fiatalabb
nemzedéket nem érdekli az emlékezés, a magyarság
legnagyobb sorscsapására. Pedig, ha eljön az idő nekik kell
majd, mint öregeknek elől járni a múltról való emlékezéskor.
Történelmi visszatekintője után szívbe markoló beszámoló
következe�:

Padányi Viktor: 1920. június. 4. 10 óra

"E sorok írója 14 éves fiú volt és negyedikes gimnazista
akkoriban. Tíz órakor növénytan óra kezdődö� és Kovách
Demjén tanár úr magas, szikár alakja pontosan jelent meg az
ajtóban, mint mindig. Felment a katedrára, beírta az
osztálykönyvet, de nem kezdte el a feleltetést, mint szokta,
hanem lehajto� fővel meredt maga elé egy hosszú percig…
és akkor megkondultak a harangok. Kovách Demjén tanár úr
felállt, odament a térképtartóhoz, kive�e a térképet,
melynek felső sarkában még ez a név állt: „A Magyar Szent
Korona Országainak Poli�kai Térképe”, és felakaszto�a a
térképállványra s mindezt egyetlen szó nélkül. Aztán megállt
elő�e kissé oldalt, hogy ne takarja el előlünk, és nézte, olyan
arccal és olyan leírhatatlan lágy kifejezéssel, amilyent mi
még soha nem lá�unk száraz és örökké szigorú arcán. Mi
halálos csendben néztük a térképet és az elő�e álló,
szürkülő hajú ciszterci papot, amint feje egyre lejjebb ese�
a mellére és a kívülről behallatszó harangzúgás által
méginkább kimélyíte� csendben inkább magának, mint
nekünk, ennyit mondo�: „Consummatus est”.

Ötvennégyen voltunk, ötvennégy �zennégyéves magyar fiú.
A Golgota utolsó szavai után nem bírtuk tovább.
Leborultunk a padokra és elkezdünk sírni. Odakint kongtak a
harangok. Nagymagyarország keresztülfeszítésének a napja
volt, 1920. június 4. Péntek…"

„Légy híve rendületlenül
Hazádnak, oh magyar:
Ez éltetöd, s ha elbukál,
Hantjával ez takar.”

TRIANON



A kisapostagi Kurucz Ramóna 22 éves
és autocross versenyző. Ismerjük meg
közelebbről.

- Számomra furcsa, hogy egy hölgy
ilyen ak�van érdeklődik az autók és
főleg a versenyzés iránt.

- A családban nem én vagyok az első,
aki autóversenyzéssel foglalkozik. Édes-
apám, Kurucz Tamás és keresztapám,
Kurucz Péter is versenyzők, így már kis-
gyerek koromban megcsapo� a benzin-
gőz. Mindig is meg voltam őrülve az au-
tókért. Az autocross pályák melle�
nő�em fel, folyamatosan néztem a ver-
senyeket és én ezt nagyon-nagyon sze-
re�em. Ahogy cseperedtem egyre in-
kább belemerültem a témába. Édes-
apámat folyamatosan zakla�am és zak-
latom a kérdéseimmel. Szeretnék minél
több mindent tudni az autókról veze-
téstechnikai és műszaki szempontból
is. Tavaly merült fel bennem először,
hogy versenyzőként kipróbáljam ma-
gam, nagy bátorságot kelle� vennem,
hogy a saját bőrömön tapasztaljam
meg a versenyzés izgalmait.

- Életed első versenyén bronzérmes
le�él egy országos megmére�etésen.

- Kecelen volt egy amatőr verseny, ahol
női futamban indultam és valóban a
dobogó harmadik fokára állha�am
nyolc versenyző közül. Úgy érzem ez
kezdésnek nem rossz eredmény, de ezt
nem értem volna el a navigátorom, a

mentorom, a keresztapukám, Pe� nél-
kül. Ő az, aki mondja, hol gyorsítsak,
hol kell figyelnem, hol kell kisebb fék,
vagy éppen nagyobb. Az első kanyar-
ban belementem valakibe és hátulról
nekem is belém jö�ek. Leállt az autó és
nem tudtam mit csinálni. Pe� mondta,
hogy nyugodjak meg, nincs semmi baj,
indítsam be az autót és kerüljem ki a
többieket. A ru�nja nagy segítség volt.

- Ez egy elég veszélyes sport.

- A verseny ezzel jár, rengeteg összekoc-
canás van, de felborulás is lehet, de az
autó végig be van bukócsöveztetve.
Minden verseny elő� van egy gépátvé-
tel, ahol átnézik az autót. Nagyon sok
biztonsági szabványnak kell megfelelni,
például tűzálló ruhában versenyzünk.

- Milyen autókkal versenyez a Kurucz
Team?

- Apukámnak építe� cross autója van,
egy 4-es Golf, amivel már versenyeztek
korábban. Nekem is építe� autóm van,
egy BMW 325ix E30. Keresztapukám a
csapat szerelője, ő készí� fel a verseny-
re az autókat.

- Hogyan zajlik a verseny?

- A női futamban pályától függően hat
vagy nyolc kört kell menni. A keceli pá-
lya nagyon kanyargós. A dömsödi pá-
lyán több egyenes szakasz van, ahol ki
lehet gyorsulni. Magyarországon elég
sok kialakíto� pálya van, régebben Du-

naföldváron is volt egy. Az autocross
pályák földes pályák, ezért nagy a fel-
porzás, emia� a verseny elő� fellocsol-
ják őket. Aki tud dagonyában vezetni,
annak ez nem probléma, de megnehe-
zí� a versenyző dolgát mindenképpen.

Ezeket hallva kíváncsi voltam, hogy
Kurucz Tamás, mint versenyző és mint
édesapa, hogyan élte meg a versenyt
és hogyan értékeli lánya eredményét.

- 1995-ben kezdtem a pályafutásomat a
Duna Kupa sorozatban. Sipos Árpád és
Szomolai János dunaújvárosi rallycross
versenyzők karoltak fel. Az autocross
szakágban a szuper kategóriában négy-
szeres bajnok le�em, így sok versenyen
részt ve�em és �sztában voltam a ver-
senyzés nehézségeivel és veszélyeivel
is. A pályafutásom során nekem na-
gyon sok balesetem volt, de komolyabb
sohasem. Vegyes érzelmek vannak
bennem és az Édesanyjában is. Rendkí-
vül büszkék vagyunk arra, hogy az első
versenyén ilyen szép eredményt ért el,
de mint szülők nagyon izgultunk érte,
félte�ük. Bevallom férfiasan elég ide-
ges voltam. A verseny során többször
elfordíto�am a fejem a pályáról. Persze
tudtam, hogy a testvérem melle� biz-
tonságban van, de az aggódás bennem
volt. Ahogy a feleségem posztolta a Fa-
cebookon: Két álom vált valóra ezen a
versenyen, az egyik Apukáé, hogy van,
aki tovább viszi a versenyzést, a másik
Ramikáé, hogy ő az.

KURUCZ
RAMÓNA

Mindig is meg
voltam őrülve
az autókért
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tábor – kütyü nélkül!

Míg mi gyermekkorunkban úsztunk, fára mász-
tunk és pillangót fogtunk, addig a mai gyerme-
kek nagy része a szobájában kuksolva nyom-
kodja a kütyüket. Mi lenne, ha egy hé�g változ-
tatnánk ezen? Táborunk helyszíne a csodálatos
Duna, kisapostagi bázissal, ahol minden ado�
ahhoz, hogy 1 hé�g ne csak az “egerező” izmaik
fejlődjenek a gyerekeknek.

Tapasztalatunk szerint a velünk táborozó, evező
gyermekek nyito�abbak lesznek a külvilágra, a
valóságos életre. A már hagyományos tábor-
nak minden évben sikere volt, a gyermekek
rendkívül élvezték a közösséget, a sportot, a
szabad levegőt, az újdonság erejével hato� rá-
juk a csapatban végze� munka, a közösen elért
siker, egymás elfogadása. Együ�, egymásra fi-
gyelve kelle� a feladatokat megoldani, könnye-
dén, mégis a szabályokat szigorúan betartva
haladt a hajónk előre.

Várunk minden gyermeket 10-18 év közö�. A
tábort minimum 15 fővel indítjuk. Ké�ogásos
ebéd a kisapostagi Bárka é�eremben, gyü-
mölcs napközben. Úszástudás kötelező, szülői
nyilatkozatot elfogadunk. Részvételi díj:
30.000,- Ft/fő/hét

Pontos helyszín: Kisapostagi Yacht Kikötő
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Makai Lilla
A középiskolás sportolók világjátékán, az olimpia előszobájának tarto�
Gymnasiadén Makai Lilla remek teljesítményt nyújto� egyéniben és
csapatban is.

A XIX. Gymnasiadén 69 ország közel 3700 sportolója ve� részt, akik 20
sportágban mére�e�ék meg magukat. Idén rekordszámú magyar
sportoló ve� részt a - 2020-ban, koronavírus járvány mia� elmaradt –
versenyen. 85 középiskolás 10 sportágban mére�e meg magát.

A DKSE három sportolója, Makai Lilla, Mayer Gréta, Makovits Mir�ll,
Szujó Hannával és Balázs Kírával, azaz a magyar női tornacsapat
ezüstérmet szerze� a versenyen.

Makai Lilla nem csak csapatban, egyéniben is remekelt. Felemás
korláton egyéniben is ezüstérmet szerze�, így szépen csillogó érmekkel
térhete� haza a normandiai világversenyről.

Veres-Kovács Ádám
A Magyar Egyetemi és Főiskolai Országos
Bajnokságon (MEFOB) Pécsen Veres-Kovács
Ádám képviselte a Dunaújvárosi Egyetemet és a
DKSE birkózószakosztályát. A kiírásban szereplő
szabályok mia� az amatőr kategóriában
léphete� szőnyegre 70 kg-os súlycsoportban.
Három mérkőzést vívo�, ebből ke�őt tussal,
egyet pedig technikai tussal (10 pont
különbség) fejeze� be, így bajnoki címet
szerze�.

Kisapostagi Sportsikerek
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Színpadon kívüli programok

focipálya, 2022. június 18.focipálya, 2022. június 18.

08:00-12:00 főzőverseny
Bográcsos ételek, otthon készített
házi sütemények versenye

13:00-18:00 JÁTÉKOK
Ingyenes ugráló vár, körhinta és
trambulin a vidámpark területén.
Játszóház, ingyenes arcfestés

15:00 
labdarúgó mérkőzés

FUTÓ GÁBOR

A falunap műsorvezetője

EGÉSZ NAP
Kirakodó vásár, hűtött italok, jégkrém, langalló,
meleg étel, jégkása.

fun company  | 18:00
Atmoszféra  |  20:00
Ganxsta Zolee és a Kartel  |  22:00

főzőverseny Díjátadás| 13:45
Interaktív Mese előadás| 14:30-15:30
Testvér települési köszöntő | 15:30
TOMBOLA | 17:00

Színpadi programok
Várunk mindenkit

Szeretettel!

díszpolgári Díjátadás| 13:00


